
 
 

ZAPISNIK 1. SESTANKA KOMISIJE 
ZA ŠOLSKO IN VRTČEVSKO PREHRANO ZA ŠOLSKO LETO 2024/2025 

 
Čas: sreda, 6. 11. 2024, ob 7. uri, v 2. a razredu OŠ Dolenjske Toplice 
 
Prisotni: Ariadna Agnič, dipl. vzg., pomočnica ravnateljice za vrtec in organizatorica prehrane za 
vrtec, Špela Mrvar, prof., organizatorica prehrane za šolo, Nina Pavlin, prof., Irena Pečnik, VPO-
pom. vzg., g. Tatjana Kranjc in g. Silvana Stanić, predstavnici podjetja Slorest, d. o. o., predstavnik 
staršev za vrtec g. Blaž Šercelj ter učenki Ajda Zupančič in Alja Kralj. 
 

Odsotni: ravnateljica Andreja Koščak, prof., in predstavnik staršev za šolo g. Dejan Meštrič 
 
Dnevi red: 

1. Uvodni pozdrav predsednice komisije 
2. Predstavitev uvedenih sprememb z mesecem novembrom (sprememba prehranjevanja 

za vrtec ob selitvi v nov objekt, transport prehrane) 
3. Pregled aktivnosti, ki se bodo na področju prehrane odvile do konca šolskega leta v 

osnovni šoli in v vrtcu 
4. Predstavitev jedilnika s strani kuhinje (uvajanje novih jedi po priporočilih novih smernic, 

spoznavanje tradicionalnih slovenskih jedi) 
5. Razno (pobude in predlogi) 

 
K1 
Predsednica komisije ga. Ariadna Agnič je vse navzoče pozdravila in povedala, da se je komisija 
sestala v novi zasedbi. Pridružila sta se nam dva nova predstavnika staršev in ena nova učenka. 
Organizacijo prehrane v šoli je zaradi odsotnosti Katje Bučar prevzela Špela Mrvar. Člani smo se 
drug drugemu na kratko predstavili. Mandatno obdobje novih članov bo trajalo dve leti.  
 
K2 
Ga. Ariadna nas je seznanila s transportom prehrane, ki bo začel potekati po selitvi v nov objekt 
vrtca. Razložila je, kako bo transport potekal ter na kaj vse bodo morali biti pozorni strokovni 
delavci vrtca in zaposleni v kuhinji. Ure prehranjevanja se ne bodo spremenile. Za transport 
prehrane so bili nabavljeni tudi novi  termo boksi s pripadajočo opremo, potreben pribor in servis 
(krožnički, skodelice) za otroke. 
 
K3 
Ga. Ariadna nam je predstavila dejavnosti, ki so se izvedle v jesenskih mesecih v vrtcu. Na 
Topliškem jabolku sta sodelovali dve skupini najstarejših predšolskih otrok. Obe skupini sta dobili 
zlato priznanje za jabolčni zavitek. Pri peki jabolčnega zavitka so obema skupinama priskočile na 
pomoč članice Društva podeželskih žena Dolenjske Toplice.  
Tudi letos bo v potekal projekt Tradicija skozi oči otroka, v okviru katerega bomo v mesecu 
novembru izvajali dejavnosti na temo spoznavanja slovenskih tradicionalnih jedi. Na dan 
Slovenskega tradicionalnega zajtrka bomo ponovno sodelovali z DPŽ, Slorestom in medarjem, 
gospodom Šercljem. Zjutraj bodo starše in otroke pričakale tri stojnice s slovenskimi 



 
tradicionalnimi dobrotami. V decembru pa si bomo v novem objektu v naši Deželi okusa spekli 
piškote za silvestrovanje.  
Ga. Ariadna je nato predala besedo učiteljici Špeli Mrvar, ki nas je seznanila z aktivnostmi na 
področju prehrane, ki potekajo v OŠ. Povedala je, da je skupina podaljšanega bivanja sodelovala 
na Topliškem jabolku z jabolčnim zavitkom in prejela zlato priznanje. Šolska shema ostaja enaka 
(sadna malica 1-krat tedensko) in je financirana s pomočjo sredstev EU. Posebej je označena na 
jedilniku. Nižja stopnja ima še vedno malico v razredih. Učenci višje stopnje malicajo v jedilnici.  
Učenci skrbijo za urejenost jedilnice, ki jo bogatijo s plakati na temo hrane.  
 
K4 
Ga. Silvana, predstavnica podjetja Slorest, je povedala, da se nove smernice upoštevajo ter da 
spremembe v jedilnike vnašajo postopno. Opuščajo bel kruh, testenine, kupljene namaze. Vodja 
kuhinje g. Tatjana je dodala, da ko pripravijo testenine iz pšenične moke, hkrati pripravijo tudi 
polnozrnate ter jih nato postrežejo skupaj. Na ta način otroke navajajo na nove okuse. Namaze 
pripravljajo v kuhinji, ravno tako peciva, kompot, spečejo palačinke, miške itd. Učenci imajo pri 
kosilu na voljo tudi sadje, kruh. 
 
K5 
Učenki sta povedali, da imajo nekateri učenci občasno še kakšno pripombo glede jedilnika. Ni jim 
preveč všeč, da se je povečal vnos stročnic in da bo na jedilniku manj mesa. Starejši otroci še 
vedno odklanjajo mlečno hrano, čeprav ne več tako izrazito kot v preteklih letih. Glede 
prehranjevanja v jedilnici sta povedali, da ni več tako hrupno. 
 
Ga. Ariadna nas je še spomnila na kulturo prehranjevanja. Za uživanje vsakega obroka mora biti 
dovolj časa, obroki pa morajo biti ponujeni v okolju in na način, ki vzbuja pozitiven odnos do 
prehranjevanja. Priporočljivo je, da vzgojitelj ali učitelj zaužije obrok skupaj z otroki v skupini ali 
v razredu. Otroke hkrati poučimo o kulturi lepega vedenja pri mizi. 
 
Predsednica komisije ga. Ariadna Agnič se nam je zahvalila za udeležbo in aktivno sodelovanje.  
 
Sestanek smo zaključil ob 8. uri. 
 
 
 
 
Dolenjske Toplice, 7. 11. 2024                                                                Zapisala: 
                                                                                                                     VPO-pom. vzg. Irena Pečnik 


